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Spotkanie w sprawie oczyszczalni
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W południe 4 czerwca burmistrz Sławomir Kowalewski spotkał się ze starostą
Włodzimierzem Wojnarowskim oraz wójtami powiatu mławskiego w sprawie
opracowania wspólnego wniosku na budowę bądź przebudową oczyszczalni ścieków.
Zgodnie z informacją podaną mediom w czasie konferencji prasowej 28 maja,
burmistrz pragnie nawiązać współpracę z ościennymi gminami. Zespołowo
opracowany wniosek, zdaniem Sławomira Kowalewskiego ma największe szanse na
pozyskanie funduszy zewnętrznych. A chodzi o niebagatelną kwotę – około 25 mln
złotych.
Na poniedziałkowe spotkanie przybyli wójtowie z Wiśniewa, Stupska, Szydłowa,
Szreńska, Lipowca Kościelnego i Dzierzgowa. Wszyscy są żywo zainteresowani
nawiązaniem współpracy. – W związku z tym ustaliliśmy datę kolejnego spotkania już
z ekspertem, który przedstawi nam koncepcję rozwiązania problemu – informuje
burmistrz.
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